



**Απόσπασμα Πρακτικών από την έκτακτη συνεδρίαση του Πρυτανικού Συμβουλίου  
του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας με αριθμό 59/21-10-2021**

Η έκτακτη συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 21-10-2021 στις 12:00 μέσω τηλεδιάσκεψης μετά την έγγραφη πρόσκληση του Πρύτανη με αριθμού 1188/20-10-2021, η οποία επιδόθηκε στα μέλη του Πρυτανικού Συμβουλίου με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο.

Διαπιστώθηκε η νόμιμη απαρτία με την παρουσία όλων των μελών.

Παρόντες		Απόντες	
Θεοδουλίδης Θ.	Πρύτανης		
Σαριαννίδης Ν.	Αντιπρύτανης		
Μαρόπουλος Στ.	Αντιπρύτανης		
Ιορδανίδης Γ.	Αντιπρύτανης		
Σπύρτου Α.	Αντιπρύτανης		
Ελισαίου Α.	Εκπρόσωπος διοικητικού προσωπικού		
Ζανιάς Ε.	Εκπρόσωπος προπτυχιακών φοιτητών		

Πρακτικά τήρησε η προϊσταμένη της Γραμματείας Συγκλήτου Δ. Βαβλιάρα.

**ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ - Γ. Ακαδημαϊκά θέματα**

1. Έγκριση συμφωνίας για ίδρυση ερευνητικού κέντρου με ονομασία “Greece & Eastern Mediterranean Research Center” μεταξύ του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας και του China University με έδρα στο China Three Gorges University

Ο Πρύτανης εισάγει τα μέλη του Πρυτανικού Συμβουλίου στο θέμα αναφέροντας ότι πρόκειται για την έγκριση συμφωνίας για ίδρυση ερευνητικού κέντρου με ονομασία “Greece & Eastern Mediterranean Research Center” μεταξύ του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας και του China University με έδρα στο China Three Gorges University.

Ακολουθεί συζήτηση και το σώμα του Πρυτανικού Συμβουλίου, λαμβάνοντας υπόψη:

1. Τις διατάξεις του Π.Δ. 92/2003 (Α' 83/11-04-2003 - «Ίδρυση Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας»),
2. Το Π.Δ. 72/2013 (Α' 119/28-05-2013 - «Μετονομασία Τμήματος, συγχώνευση Τμήματος και ίδρυση-συγκρότηση και ανασυγκρότηση Σχολών στο Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας»),
3. Τις διατάξεις του Κεφαλαίου Γ' (άρθρα 13-22 - «ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ») του Ν. 4610/2019 (Α' 70/07-05-2019 - «Συνέργειες Πανεπιστημίων και Τ.Ε.Ι., πρόσβαση στην τριτοβάθμια εκπαίδευση, πειραματικά σχολεία, Γενικά Αρχεία του Κράτους και λοιπές διατάξεις»),

4. Την απόφαση με αριθμό 137444/Z1/6-9-2019 του Υπουργού Παιδείας και Θρησκευμάτων (Υ.Ο.Δ.Δ. 709/9-9-2019 - «Διορισμός Πρύτανη και Τεσσάρων (4) Αντιπρυτάνεων του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας»),
  5. Την παράγραφο 2 του άρθρου 14 του Ν. 4485/2017 (Α' 114/04-08-2017 - «Οργάνωση και λειτουργία της ανώτατης εκπαίδευσης, ρυθμίσεις για την έρευνα και άλλες διατάξεις»),
  6. Τις διατάξεις των ΦΕΚ Β' 4770/24-12-2019 («Ανάθεση αρμοδιοτήτων της Συγκλήτου στο Πρυτανικό Συμβούλιο του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας») και Β' 1357/14-04-2020 («Μεταβίβαση πρόσθετων αρμοδιοτήτων της Συγκλήτου στο Πρυτανικό Συμβούλιο του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας»),
  7. Τις πρυτανικές πράξεις του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας με αριθμό 911/07-10-2019 και 912/07-10-2019 (Β' 3814/15-10-2019) για τον καθορισμό σειράς, με την οποία αναπληρώνουν οι Αντιπρυτάνεις τον Πρύτανη, και τον τομέα ευθύνης και επιμέρους αρμοδιοτήτων του κάθε Αντιπρύτανη,
  8. Το έγγραφο του Τμήματος Μηχανολόγων Μηχανικών προς το Τμήμα Δημοσίων Σχέσεων με αριθμό πρωτοκόλλου 195/04-01-2021,
  9. Την εισήγηση του Τμήματος Δημοσίων Σχέσεων,
- αποφασίζει ομόφωνα την έγκριση συμφωνίας για ίδρυση ερευνητικού κέντρου με ονομασία “Greece & Eastern Mediterranean Research Center” μεταξύ του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας και του China University με έδρα στο China Three Gorges University και την έγκριση του Μνημονίου συνεργασίας τους, ως εξής:

## 西马其顿大学与三峡大学 关于成立“希腊及东地中海研究中心”的协议

位于希腊科扎尼县科扎尼市科扎尼50100的西马其顿大学和位于中国湖北省宜昌市大学路8号的三峡大学，认识到双方建立国际关系的互惠互利，特签署协议。

1. 该协议旨在协议双方以希腊及东地中海研究中心为基础，开展科学研究和人才培养方面的学术和教育合作，促进两所大学之间以及中国和希腊之间的文化互信和了解。希腊及东地中海研究中心将设立在中国三峡大学国际文化交流学院。

2. 两校本着平等互利的原则，同意建立“希腊及东地中海研究中心”，并开展以下具体合作：

- (1) 交换教师、研究人员及其他研究与行政人员
- (2) 联合培养高层次人才（包含硕士研究生、博士研究生）等
- (3) 定期举办针对“希腊及东地中海研究”或相关领域的学术研讨会
- (4) 共同申请政府研究课题及发布学术论文
- (5) 共同培养研究希腊及东地中海相关问题的中国专家
- (6) 在双方同意的情况下促进其他学术合作

3. 双方须指定联系人负责该中心相关工作，三峡大学联系人为国际合作与交流处处长席敬，西马其顿大学联系人为TSAMIS Alkiviadis博士，机械工程学院。两位联系人将共同努力搭建平台，服务以两国团队共同参与的研究项目为基础的研究中心。

4. 协议第二款中所有形式的合作都应在两校资源和资金支持的能力范围之内。
5. 该协议可能产生的任何合作研究潜在的知识产权的所有权和其他财产权益，两校应寻求公平公正，相互理解。
6. 该协议的修订需由双方学校代表以书面形式签署完成。
7. 该协议由双方学校代表签字生效，有效期5年。有效期过后如无重新商定，协议自行继续生效。
8. 在协议有效期内，如若一方学校有意终止协议，需至少在终止日期六个月前以书面形式提前告知另一方。

\_\_\_\_\_  
THEODOULIDIS Theodoros教授  
校长  
希腊西马其顿大学

\_\_\_\_\_  
席敬处长  
国际合作与交流处  
中国三峡大学

日期：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

**AGREEMENT ON GREECE & EASTERN MEDITERRANEAN RESEARCH  
CENTER  
BETWEEN  
UNIVERSITY OF WESTERN MACEDONIA  
AND  
CHINA THREE GORGES UNIVERSITY**

University of Western Macedonia, located in Kila Kozani, 50100, Kozani City, Kozani Prefecture, Greece, and China Three Gorges University, located in No. 8, Daxuelu, Yichang City, Hubei Province, People's Republic of China, recognizing the benefits to their respective universities from the establishment of international links, affirm this Agreement.

1. The purpose of this Agreement is to develop academic and educational cooperation in scientific research and personnel training and to promote cultural mutual trust and understanding both between the two universities and between China and Greece, based on a new research center, called “Greece & Eastern Mediterranean Research Center”, which will be established in the Department of International Relations of China Three Gorges University.

2. Both universities agree to develop the following collaborative activities in Greece & Eastern Mediterranean Research Center of mutual interest, on a basis of equality and reciprocity.

- (1) Exchange of faculty, researchers and other research and administrative staff
- (2) Joint training of high-level talents (including in Master's and Doctoral programs)
- (3) Regular academic seminars on “Greek and Eastern Mediterranean Studies” or related fields
- (4) Co-application for research projects (regional, national, international) and publication of academic papers
- (5) Co-cultivation of Chinese experts on Greek and Eastern Mediterranean issues
- (6) Promotion of other academic cooperation as mutually agreed

3. Both parties should designate a contact person to be responsible for the relevant work of the center. The contact person of China Three Gorges University is Dr. Xi Jing, Director of Department of International Relations. The contact person of University of Western Macedonia is Dr. TSAMIS Alkiviadis, Assistant Professor, Department of Mechanical Engineering. The two contact persons shall work together to build a platform for the research center based on the research work carried out by team members of both countries that will join the research center.

4. It is understood that the implementation of any of the types of collaborative activities stated in clause 2 shall depend upon the availability of resources and financial support at the universities concerned.

5. Should any collaborative research activities under this Agreement result in any potential for intellectual property, both universities shall seek an equitable and fair understanding as to ownership and other property interests that may arise.

6. This Agreement may be amended or modified by a written agreement signed by the representatives of both universities.

7. This Agreement is valid for a period of five years from the date of signing by the representatives of both universities and shall be automatically renewed unless agreed upon.

8. This Agreement may, at any time during its period of validity, be terminated by one of the universities upon prior notice to the other in writing not later than six months before the termination date.

**Signed by:**

\_\_\_\_\_  
Prof. THEODOULIDIS Theodoros  
Rector  
University of Western Macedonia

\_\_\_\_\_  
Dr. XI Jing  
Director of the  
Department of International Relations  
The authorized representative  
China Three Gorges University

Date: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Στη συνέχεια επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα, λύεται η συνεδρίαση του Πρυτανικού Συμβουλίου και υπογράφεται το πρακτικό ως ακολούθως:

Επικυρώνεται το πρακτικό

Κοζάνη, 21-10-2021

Ο Πρύτανης

Η γραμματέας του Πρυτανικού Συμβουλίου

Καθηγητής Θ. Θεοδουλίδης

Δ. Βαβλιάρη